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Vragen van het lid Arib (PvdA) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over reductie van de
order voor griepvaccins. (Ingezonden
18 januari 2010)

1
Is het bericht waar dat Nederland niet
aanstuurt op reductie van de bestelde
griepvaccins H1N1?1

2
Welke landen in Europa hebben wel
reductie van het aantal bestelde
griepvaccins geregeld, en in welke
mate?

3
Welke argumenten zijn er om te
besluiten het oorspronkelijke aantal
van 17 miljoen vaccins te handhaven,
gezien de ontwikkeling van influenza
H1N1 in Nederland?

4
Is het bericht waar dat deze
17 miljoen vaccins overtollig zijn en
dat 2 miljoen al eerder aangekochte
doses ook overtollig zijn?

5
Worden de overtollige doses
doorverkocht? Zo ja, aan wie en in
welk stadium verkeren de
onderhandelingen daarover?

6
Is besloten niet om reductie van de
oorspronkelijke order te verzoeken
omdat er van uitgegaan wordt dat de
vaccins wel doorverkocht kunnen
worden? Worden de vaccins

doorverkocht voor de aankoopprijs?
Zo nee, hoeveel lager ligt de
doorverkoopprijs?

7
Kan aangegeven worden in welke
orde van grootte het bedrag ligt dat
met deze 19 miljoen overtollige
vaccins is gemoeid?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Agema (PVV), ingezonden 14 januari
2010 (vraagnummer 2010Z00608).

1 Het Financieele Dagblad, 13 januari 2010.
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